
 
 

Dagsorden og referat 

Skolebestyrelse 

Dato:  

 Tirsdag d. 26.11 2024 

 

Tid:  

Kl. 18.00 – 21.00 

 

Sted:  

Mødelokale 2 

Janesvej 2, Indgang B 

Mødedeltagere: Gitta Catalina, Lise Jacobsen, Tina Willemann, Lise 

Gormsen, Freja Haarup, Annelene Aaboe Laier, Nanna Liv Jørgensen, 

Sine Høegh, Mathias Fulton, Søren Christensen, Susanne Hjermitslev 

Afbud fra: Freja Haarup, Annelene Laier 

Mødeleder: Gitta 

Ordstyrer: Tina 

Referent: Søren Christensen 

 

 

 
Emne 

Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 

Varighed 

 

1.  Godkendelse af referat 

 

Godkendelse af dagsorden 

Tilføje evt. justering og 

godkendelse 

 

Evt. justering og godkendelse.  

 

Hvis der er forslag om evt. ændring på rækkefølge af 

punkterne og/eller varighed af punkterne 
18.00 – 18.10 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Godkendt 

2.  Skolens økonomiske 

situation 

 

 
Bilag:  
FVR november 2024 

 

Kvalificering og input til 
ledelsen og ad hoc 
økonomiudvalget ift. 
besparelser og budget 2025 
Underpunkter:  

- Regnskabsopfølgning 

november 2024 

Efter orientering v. Susanne vil vi tage debat ud 

herudfra 

 

Kvalificering og input fra forældreperspektiv:  

 

Hvad vil være de værste besparelser?  

Hvad vil være de mindst dårlige besparelser?   

 

18.10 – 19.30 



 
 

- Opstart på handleplan 

2025 med budget og 

regnskab 

- Præsentation af 

overblik over mulige 

besparelser 

- Feedback fra 

forældreperspektiv 

- Forældrebrev 

- Svar på mail Børn og 

Unge chef 

Udkast til svar til Børn og Unge Chef ift. 

eftergivelse af engangsbeløb ny skole Janesvej. 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Vi har samlet input fra de to arbejdsgrupper op på et arbejdspapir.  

 

Susanne noterede inputs til et forældreinfobrev og forfatter et udkast som sendes rundt til kommentering i skolebestyrelsen inden det sendes 

ud. 

 

Skolebestyrelsen har tidligere appelleret til en eftergivelse af ekstra udgifter ved flytningen. Efter afslag ønsker skolebestyrelsen at sende 

endnu en appel afsted for at anmode om at skolen ikke skal betale rente af underskuddet frem til det er bragt i balance.  

 

3.  Tilsyn med princip:  

”Fælles arrangementer for 

eleverne i skoletiden” 

 

Bilag:  

Princip om elevarrangementer 

Tilsynsspørgsmål og data til 

redegørelse 

 

 

Forberedelse til tilsyn Ved brug af skema udarbejdes der spørgsmål til 

redegørelse og der vælges relevant data som 

afsæt for redegørelsen 

19.40 – 20.20 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

Susanne skrev spørgsmål direkte ind i skemaet for redegørelsen. 

1. Hvordan arbejder skolen med at efterleve formålet/mål med princippet?  

2. Hvordan arbejder skolen med at eleverne får en oplevelse af fællesskab ved arrangementerne? 



 
 

3. Hvad ser skolen som særlige opmærksomhedspunkter i arbejdet med princippet? 

Data: 

Opsamling fra skolens kalender 

Interview med pædagogiske ledere og pædagogisk udvalg 

Antal deltagende forældre 

Invitationer til de forskellige arrangementer 

4.  Kørsel 

 

Bilag:  

Udkast (Gitta, Nanna) 

Kommentar på svarbrev Skal komme som kommentar i mail senest 

onsdag d. 27.11 

20.20 – 20.35 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Gitta har modtaget kommentarer på mail ift. brevet.  

 

Skolebestyrelsen sender brevet til børn og unge udvalget med CC til byrådet. Derudover sendes brevet som orientering til Handicaprådet. 

 

5.  Skolens fremtidige fysiske 

rammer 

 

 

Analyse til rådmand. 

Fremvisning af Aarhus 

Ejendomme. 

Invitation til Børn og Unge 

udvalget (datoer Freja og 

Gitta?) 

Invitation af ny borgmester 

(indhold (kørsel, nuværende 

økonomi og fremtidig 

matrikel) (Besøg på skolen 

eller kaffemøde)   

Invitation til Aarhus afdeling 

af skole og forældre 

Orientering om analyse v. Susanne  

Kort om besøg d. 18.11 Århus Ejendomme 

Koordinering af diverse invitationer 

20.20 – 20.55 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Der er en indledende analyse på vej til rådmanden ift. at vælge hvad der skal arbejdes videre med ift. en permanent anden matrikel. Der er 

tre matrikler i spil. Jernaldervej (Ellehøjskolen), Stensagervej 11 og bar mark i Lisbjerg. Når politikkerne har peget på en af de tre løsninger, 

så skal der analyseres yderligere før der tages en endelig beslutning om placering.  

 

Susanne og Freja har vist direktøren for Teknik og Miljø og chefen for Aarhus Ejendomme rundt på både Stensagervej og Janesvej.  

 



 
 

Susanne arbejder på at finde en dato til invitation til Børn og unge udvalget hvor Gitta og Freja deltager. 

Vi vil arbejde på at invitere den nye borgmester til kaffemøde og rundvisning. Nanna laver et udkast til en henvendelse til Anders 

Winnerskjold. 

 

Susanne inviterer Skole og Forældres nye forperson og næstforperson til et besøg på skolen. Når datoen er fundet, ser vi om der er en eller 

to fra skolebestyrelsen der kan deltage. 

 

  

6.  Meddelelser og 

orientering  

 

 

Skriftlige meddelelser  

se bilag 
Bilag: 

 

 

 

 

 

 

 

 

20.55 – 21.00 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

Der har været en henvendelse fra Aarhus Hjælper ift. at samle sammen til en donation til Stensagervej ved at søge penge hos Rotary. Der 

arbejdes videre med den henvendelse. 

 

7. E

E

v

t 

Evt.    

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

8. Punkter til næste møde  

7.01  

Redegørelse fra skole til 

voksen 

Princip for digitale medier 

   



 
 

Økonomi (fra MED) 

Kørsel 

Fremtidig skole 

 

21.1 2025 

Redegørelse 

elevarrangementer 

 Referat (hvad, hvem og hvornår): 

 

 

 


